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Radim Panenka

„Hanba!“ Rajchl přinesl tisíce podpisů pro mír na
Ukrajině. Zástupci vlády je „zmuchlali“

parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Hanba-Rajchl-prinesl-tisice-podpisu-pro-mir-na-Ukrajine-Zastupci-vlady-je-
zmuchlali-748881

09.01.2024 17:20 | Reportáž

Sněmovní petiční výbor v úterý projednával petice organizace
Česko proti bídě vedené Jindřichem Rajchlem, šéfem strany PRO.
Týkaly se bezpečnostní a zahraniční politiky našeho státu. Petenti
odmítají další válečnou rétoriku vlády a upozorňují na nutnost
diplomatického řešení ukrajinského konfliktu. Vládní poslanci
však usnesení, která by vládním resortům uložila se peticí
zabývat, zarazili. „To snad není pravda, že se nestydíte!“ vyslechli
si od občanů. Zástupce resortu zahraničí však zdůraznil, že
překážkou k míru je pokračující agresivní chování Ruska.

Foto: Hans Štembera 
Popisek: Jindřich Rajchl
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Poslanci se zabývali dvěma peticemi s tím, že pod každou z nich bylo
podepsáno více než 11 tisíc občanů. Petice vyzývala vládní
představitele, aby zanechali rétoriky o tom, že je Česká republika ve
válce a přestali občany strašit vymyšlenými hrozbami.

Anketa

Jste pro zrušení koruny a zavedení eura v ČR?

Ano, co nejdříve

1%

Ano, až přijde správný čas

1%

Ne, nikdy

97%

Nevím / Je mi to jedno

1%

hlasovalo: 11484 lidí

Jindřich Rajchl zdůraznil, že nereprezentuje pouze 11 tisíc českých
občanů podepsaných na petici, ale stovky tisíc a možná miliony lidí,
kteří podle něho zásadním způsobem nesouhlasí s proválečnou
rétorikou české vlády a tím, jak je prý Česko nesmyslně vtahováno do
válečného konfliktu, se kterým nemá nic společného.
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„Za dva roky jsme byli svědky neuvěřitelného množství lží, jejichž
jediným cílem je mezi občany vyvolat strach. Vyvolat strach, že pokud
to na Ukrajině nedopadne dobře, je v ohrožení naše země. Slyšeli jsme
tisíckrát, že se na Ukrajině bojuje za Českou republiku. Není tomu tak.
Je potřeba si jasně říci, že je to lež a čistá manipulace, která je šířena
pouze v zájmu udržování společnosti v napětí. Lidé díky tomu snáze
souhlasí s vládními kroky, s nimiž by za normálních okolností nikdy
nesouhlasila,“ míní Rajchl.

Podle něho je nezodpovědné, když premiér Fiala hovoří o tom, že je
Česko ve válce. „Není. Není, a co se ukrajinského konfliktu týče, nikdy
nebyla. Je to lež. Je nezodpovědné, když každý měsíc od ministryně
obrany slyšíme, že by se Česká republika měla připravit na
dlouhotrvající a možná i jaderný konflikt s Ruskem. To jsme opravdu
zešíleli? To někdo byť na vteřinu myslí vážně? Dámy a pánové, tuhle
rétoriku nemá nikdo na světě. Ani v USA by jediný seriózní politik
neřekl, že se Spojené státy musí připravovat na jaderný konflikt s
Ruskem. Proboha, to jsme zapomněli, co jsou jaderné zbraně?
Zapomněli jsme, že jaderná válka nemá žádné vítěze? Od prvního dne
války na Ukrajině jsme prosazovali mírové řešení a tehdy jsme byli za
proruské agenty, exoty a nějaké Putinovy poskoky. Dnes v podstatě
celý svět začíná chápat, že jiné řešení než diplomatické Ukrajině mír
nepřinese,“ je přesvědčen.

Fotogalerie: - Česko proti bídě

https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Cesko-proti-bide-13468#1
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Cesko-proti-bide-13468#2


4/11

„Po celém světě a zejména v USA dochází ke změně přístupu a jenom
Česko se nadále drží principu naprosté totální války, která přinese
zkázu především Ukrajině. Tahle země zůstane v naprostém rozvratu.
Desítky tisíc Ukrajinců zemřelo proč? Protože je celý svět hnal do
války, kterou nemohou vyhrát. Ukrajina vojensky Rusko neporazí. Tak
to je a všechno ostatní jsou lži. Co přinesla ta slavná ukrajinská
protiofenzíva? Větší územní zisky Rusku a zemřelo přes 70 tisíc
vojáků. Kdokoli dnes žene Ukrajinu do dalšího pokračování konfliktu,
žene tu zemi do zkázy,“ vyjádřil své mínění předseda strany PRO.

Všichni lidé podle něho vidí, jak vláda občanům lže. Zdůraznil, že
vojenští experti si dobře uvědomují, že válka na Ukrajině nemá jiné
řešení než diplomatické. „Vojenské řešení tu prostě není,“ uvedl Rajchl.
Česká ministerstva zahraničí a obrany podle jeho slov nejsou schopna
reflektovat skutečný stav věcí. „Pravda bývá dcerou vždycky času.

https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Cesko-proti-bide-13468#3
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Cesko-proti-bide-13468#4
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Cesko-proti-bide-13468#5
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Cesko-proti-bide-13468#6
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Věřím, že v listopadu v USA vyhrají volby Republikáni a celá tahle
maškaráda skončí a vaším soudcem bude historie. Věřte mi, že
rozsudek pro vás nebude vůbec příznivý,“ sdělil vládě Jindřich Rajchl.

Fotogalerie: - Pietní průvod za světlem

https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Pietni-pruvod-za-svetlem-13673#1
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Pietni-pruvod-za-svetlem-13673#2
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Pietni-pruvod-za-svetlem-13673#3
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Pietni-pruvod-za-svetlem-13673#4
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Pietni-pruvod-za-svetlem-13673#5
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Pietni-pruvod-za-svetlem-13673#6
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Právník a místopředseda strany PRO Petr Vacek, který rovněž
zastupoval petenty, konstatoval, že válka musí být ukončena s
respektem k suverenitě Ukrajiny. „Odmítáme, že bychom chtěli
ustupovat Rusku,“ řekl. „Kissinger řekl, že úlohou diplomatů je udržet
diplomaty u jednacího stolu a vojáky v kasárnách. Nezajímá mě, co si
přeje Putin a jaké jsou jeho zájmy, a nechápu, proč o tom tady
zástupce resortu obrany hovoří. Mě zajímá, jak naše země přispěje k
mírovému řešení, aby Ukrajinci dál neumírali. Apeluji na ministerstvo
zahraničí, aby formulovalo jasné cíle naší vlády, které pomohou k
ukončení konfliktu. Jasné je, že musí skončit dodávky zbraní a
vojenského materiálu na Ukrajinu, neboť i američtí spojenci říkají, že
tato válka nemá vojenské řešení. Jako bývalý diplomat jsem
přesvědčen, že konflikt lze ukončit bez toho, abychom dodávali další
materiál k zabíjení lidí,“ vyzval Vacek.

„Petice obsahuje pouze to, co si může přát každý normální člověk v
této zemi. Neřešíme žádné politické otázky, nekloníme se na ničí
stranu, ale pouze apelujeme na ukončení konfliktu a zahájení mírových
jednání. Prosím poslance, aby požadavek občanů České republiky a
petentů na svém jednání podpořili,“ dodal Petr Vacek.

Jindřich Rajchl se přítomných poslanců zeptal, jestli někdo z nich věří
skutečně tomu, že Ukrajinci zvládnou zpátky dobýt Donbas a další
východní oblasti. „Sedí tady někdo, kdo si stále myslí, že se podaří
Ukrajině zpátky dobýt Donbas? Je tu někdo, kdo tomu věří? No, tak
skončeme s pohádkami. Odminování Ukrajiny bude trvat 200 let.
Vážení poslanci, vy tu nejste proto, abyste hájili zájmy Bidena, Scholze
a von der Leyenové. Vy tu jste proto, abyste hájili zájmy českých
občanů. To jsou vaši šéfové!“ okřikl české politiky ve Sněmovně.

Zástupce ministerstva zahraničí při projednávání petice sdělil, že
Česká republika dlouhodobě na mírových řešeních pracuje a
spolupracuje na tom se svými zahraničními partnery. „Podporujeme
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myšlenku na mírové řešení války na Ukrajině. Mír musí být spravedlivý
a v souladu s mezinárodním právem a nesmí legitimizovat například
nezákonné územní zisky. Musíme rozlišovat mezi obětí a agresorem.
Bohužel Rusko místo ukončení válčení dál odpaluje další rakety proti
civilistům a dává tím najevo, že nemá zájem o mír,“ sdělil jeden z
přítomných úředníků resortu zahraničí.

Poslanci petičního výboru obě dvě petice projednali a schválili
usnesení. Přijali to, že berou názory občanů podepsaných pod peticí
na vědomí, ale díky koaličním hlasům odmítli je doporučit vládě. „To
snad není pravda, že se nestydíte. Hanba!“ Vyslechli si vládní poslanci
z řad občanů, kteří do Poslanecké sněmovny dorazili na veřejné
projednání petice. Vládní koalice má totiž většinu v petičním výboru,
proto druhé usnesení vyzývající příslušná ministerstva, aby argumenty
z petice zařadila do své legislativní činnosti, už neprošlo.

Psali jsme:

U huby vezmou i nás. Proto fandit Němcům. „Na světlo vyjde takové
špíny a takové lži...“

Nepřijatelné pro Západ, nepřijatelné pro Ukrajinu. Stejně k tomu dojde

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/U-huby-vezmou-i-nas-Proto-fandit-Nemcum-Na-svetlo-vyjde-takove-spiny-a-takove-lzi-748847
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/U-huby-vezmou-i-nas-Proto-fandit-Nemcum-Na-svetlo-vyjde-takove-spiny-a-takove-lzi-748847
https://www.parlamentnilisty.cz/zpravy/armada-policie/Neprijatelne-pro-Zapad-neprijatelne-pro-Ukrajinu-Stejne-k-tomu-dojde-748849
https://www.parlamentnilisty.cz/zpravy/armada-policie/Neprijatelne-pro-Zapad-neprijatelne-pro-Ukrajinu-Stejne-k-tomu-dojde-748849
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„Buďme hrdiny. Všichni.“ Kauzy Jakub Vágner a Jaromír Jágr vrcholí
výzvou

„Rakušan vnesl názor, že usmrtit nepřítele je hodno obdivu!“ Týden po
střelbě „veřejná žaloba“. Nejen na ministra

Líbil se Vám tento článek?

Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v jakékoliv
výši bankovním převodem na účet:

131-981500247/0100
QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

 Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav vše, co chcete.
Zaregistrujte se ZDE.

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Budme-hrdiny-Vsichni-Kauzy-Jakub-Vagner-a-Jaromir-Jagr-vrcholi-vyzvou-748810
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Budme-hrdiny-Vsichni-Kauzy-Jakub-Vagner-a-Jaromir-Jagr-vrcholi-vyzvou-748810
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Rakusan-vnesl-nazor-ze-usmrtit-nepritele-je-hodno-obdivu-Tyden-po-strelbe-verejna-zaloba-Nejen-na-ministra-748349
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Rakusan-vnesl-nazor-ze-usmrtit-nepritele-je-hodno-obdivu-Tyden-po-strelbe-verejna-zaloba-Nejen-na-ministra-748349
http://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
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 Jste čtenář a chcete komunikovat se svými zastupiteli? Zaregistrujte
se ZDE.

Článek obsahuje štítky

bezpečnost , Fiala , Okamura , Rusko , Ukrajina , USA , Vacek , vláda
, zahraniční politika , dezinformace , propaganda , Rajchl , PRO ,
Česko proti bídě

Ukrajina (válka na Ukrajině)

Zprávy z bojiště jsou v reálném čase těžko ověřitelné, ať již pocházejí z
jakékoliv strany konfliktu. Obě válčící strany z pochopitelných důvodů
mohou vypouštět zcela, nebo částečně nepravdivé (zavádějící)
informace.

Redakční obsah PL pojednávající o tomto konfliktu naleznete na této
stránce.

autor: Radim Panenka

MUDr. Jiří Mašek byl položen dotaz

K čemu je nějaký výbor?

Dobrý den, nic proti vám osobně nebo jiným, ale k čemu je projednání
na nějakém výboru? Zásah prováděla policie, kterou řídí ministr vnitra.
Co nějaké projednání na výboru může na celém zásahu změnit? O

http://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/bezpe%C4%8Dnost
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Fiala
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Okamura
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Rusko
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Ukrajina
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/USA
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Vacek
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/vl%C3%A1da
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/zahrani%C4%8Dn%C3%AD%20politika
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/dezinformace
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/propaganda
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Rajchl
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/PRO
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/%C4%8Cesko%20proti%20b%C3%ADd%C4%9B
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/v%C3%A1lka%20na%20Ukrajin%C4%9B
https://www.parlamentnilisty.cz/redakce/redakce/
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/MUDr-Jiri-Masek-120983
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/MUDr-Jiri-Masek-120983
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/otazka.aspx?id=156991
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Vstoupit do diskuse Tisknout

čem by jako ten výbor měl jednat nebo rozhodovat? Není dobře, že
tiskovka pro veřejnost bude co n...

Odpověď na tento dotaz zajímá celkem čtenářů: 11

Diskuse obsahuje 96 příspěvků
 

Uživateli nejlépe hodnocený komentář

Loni z nás zaprodanci udělali pomocí vazalské smlouvy
americkým protektorátem , pedros491 , 09.01.2024 18:34:04
a naše lokajská vláda je tak plně řízená z americké ambasády v Praze.
Když jsem si tu smlouvu pozorně přečetl tak mne málem trefila mrtvice
co všechno smí američani dělat na našem území. Mohou tu přijíždět v
neomezeném počtu, v postavení nadřazeném naším zákonům, mohou
zasahovat proti naším občanům a omezovat je na svobodě čili mohou
je zatáhnout na své základny kde za nimi nebude smět ani advokát ,
bez kontroly dovážet a vyvážet cokoliv a mohou použít naše území k
útokům proti jiným zemím . Jejich nákladný okupační pobyt bude
hrazen z našeho rozpočtu včetně doprovodného personálu a rodinných
příslušníků .Mají vymezeno 11 lokalit k pobytu čili z Česka se stalo
logistické centrum připravované války proti Rusku a budeme tak
legálním cílem ruských taktických raket. Vlastizrádci tak udělali z
Česka americký protektorát kde budou přednostně platit americké
zákony. Už nebude nikdy žádná občanská svoboda , národní
suverenita a prosperita , američani nám budou pořádně pouštět žilou a
vyžadovat naprostou oddanost což znamená provokovat Rusko a žít ve
strachu z odvety.
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Další články z rubriky

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Hanba-Rajchl-prinesl-tisice-podpisu-pro-mir-na-Ukrajine-Zastupci-vlady-je-zmuchlali-748881/diskuse
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4:40 „Vakcína proti nové variantě nechrání.“ Profesor Beran a „dnešní“
covid

Přenos onemocnění aktuální podvariantou mutace omikronu je
opravdu velmi jednoduchý a stačí k tomu k…

17:20 „Hanba!“ Rajchl přinesl tisíce podpisů pro mír na Ukrajině.
Zástupci vlády je „zmuchlali“
15:09 „Zakrslí voliči ANO a SPD.“ To Mitrofanov přehnal a přišla
pomsta
20:19 Vede to až do Bruselu... Vadim Petrov z RRTV udeřil: Velké
protesty v Německu. A ČT? Vymlčovali to!
21:10 Miliony z vašich kapes! Kupka objednal, režíruje Vít Klusák. A
první diváci už zuří
19:30 Korespondenční volby a pak... Zavést právo volit pro cizince v
ČR. Silné varování

 
 

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Vakcina-proti-nove-variante-nechrani-Profesor-Beran-a-dnesni-covid-748883
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Hanba-Rajchl-prinesl-tisice-podpisu-pro-mir-na-Ukrajine-Zastupci-vlady-je-zmuchlali-748881
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Zakrsli-volici-ANO-a-SPD-To-Mitrofanov-prehnal-a-prisla-pomsta-748866
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Vede-to-az-do-Bruselu-Vadim-Petrov-z-RRTV-uderil-Velke-protesty-v-Nemecku-A-CT-Vymlcovali-to-748888
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Miliony-z-vasich-kapes-Kupka-objednal-reziruje-Vit-Klusak-A-prvni-divaci-uz-zuri-748889
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Korespondencni-volby-a-pak-Zavest-pravo-volit-pro-cizince-v-CR-Silne-varovani-748886

